
Landing mat “Basic”
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PRODUCT INFORMATION

SPIETH Gymnastics

E-mail: info@spieth-gymnastics.com

www.spieth-gymnastics.com

The mats are made by using various types of high-tech foam with different degrees of hardness and additional side-stabilization. The cover 
is made of reinforced and washable Bisonyl (PVC) at the top and with a anti-slip base. The combination with patented Handy Grips makes 
them very easy to handle. The fire protection standard is M2. 

To avoid joints the mats can be linked in all directions thanks to Velcro loop on top of the mat at all four sides.

All mats are 20 cm high or rather 10 cm for mats set pommel horse according to the current FIG-specifications. The mats therefore are 
approved as mat sets for national and international competitions.

Technical data:
Original System Reuther
FIG certified

Article number:	 2241002	 300x200x20 cm
		  2241012	 250x200x20 cm
		  2241022	 200x200x20 cm
		  2241032	 100x200x20 cm

Handy grips are not only handy. The grips have a tear resistance 6 times higher than regular
mat grips. The air regulation capabilities of the grips come from the combination of the air
tunnels in the foam and the netting of the handy grips. The special netting allows air to flow
out freely but at the same time prevents dust from coming inside the foam, thus increasing
the life time of the mat.

 MATS WITH INDIVIDUAL
 DIMENSIONS ON REQUEST.

i
1. Mat cutting

2. Foam mat

3. Mat cover

Various types of high-tech foam with

different degrees of hardness and 

additional side-stabilization
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Niedersprungmatte “Basic”
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Die Matten sind in einer Sandwichbauweise mit unterschiedlicher Schaumhärte und zusätzlicher Randstabilisierung hergestellt. Der Bezug 
wird aus gewebeverstärktem und abwischbarem PVC-Stoff und rutschfester Unterseite produziert. Zusätzliche Entlüftungsausschnitte, die 
gleichzeitig als Tragegriffe genutzt werden können, bieten noch mehr Komfort.

Zur Vermeidung von Stoßfugen sind die Matten auf allen Seiten mit Klett-Flauschverbindungen ausgerüstet und können somit 
hervorragend mit weiteren Anschlussmatten zusammengefügt und fixiert werden.

Alle Matten haben eine Aufbauhöhe von 20 cm, bzw. 10 cm für den Mattensatz Pauschenpferd entsprechend aktueller FIG-Normen. Die 
Matten sind somit für nationale sowie internationale Wettkämpfe als Mattensätze zugelassen.  

Technische Details:
Original System Reuther
FIG-zertifiziert

Artikelnummer:	 2241002	 300x200x20 cm
		  2241012	 250x200x20 cm
		  2241022	 200x200x20 cm
		  2241032	 100x200x20 cm

Die Tragegriffe dienen nicht nur der einfachen Handhabung der Matten. Die Griffe haben eine 6-mal 
höhere Reißfestigkeit als reguläre Tragegriffe an Matten. Die runden Aussparungen dienen 
außerdem der verbesserten Luftzirkulation in der Matte, welche durch die spezielle Webung und 
den Lufttunneln im Mattenschaum entsteht. Durch die Webung der Tragegriffe kann Luft einfach 
aus der Matte entweichen und verhindert gleichzeitig, dass Staub aus der Matte entweicht. 
Dadurch erhöht sich die Nutzungsdauer einer Matte.

 INDIVIDUELLE MATTEN MIT  
AUSSCHNITTEN AUF ANFRAGE

i
1. Mattenzuschnitt

2. Schaummatte

3. Mattenhülle

Sandwichbauweise mit  

unterschiedlicher Schaumhärte und 

zusätzlicher Randstabilisierung
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